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VRAGEN / OPMERKINGEN BEWONERSAVOND PBW OP 1 OKT 2024 

Onderstaand zijn de vragen verwoord zoals die in de loop van de avond zijn gesteld of op het uitgedeelde kaart zijn 
opgetekend. Met de gemeente zal worden overlegd hoe en door wie de vragen zullen worden beantwoord. De 
antwoorden zijn t.z.t. te vinden op de website van PBW (h@ps://plaCormbinnenstadwoerden.nl). Mochten er nog vragen 
zijn dan kan men via email contact opnemen met het plaCorm (info@plaCormbinnenstadwoerden.nl) 
 
Terrassenbeleid  
- Terras van Viviamo (Meulmansweg) is gesitueerd op de stoep (overkant). Dit creëert een gevaarlijke situaKe. Hoe 

wordt hier mee omgegaan met name omdat dit terras veel te dicht langs het fietspad ligt. Aan de kant van het 
restaurant staan op de toch al smalle stoep allerlei obstakels, waardoor mensen met kinderwagen en mindervaliden 
vaak moeten uitwijken naar de rijbaan. 

Het terras aan de overkant van het pand van Viviamo staat opgesteld volgens vergunning. Hier hee6 op 25 oktober 
2024 een controle plaatsgevonden. Het terras staat niet op de stoep. De bakken die het terras afscheiden zijn ook 
nauwelijks te verplaatsen. Het stukje stoep wat aan de gevel overblij6 is inderdaad smal, maar de regel is dat ze 
een meter uit de gevel objecten mogen plaatsen.  Wel heb ik toegezegd dat ik met de exploitant kan kijken hoeveel 
waarde er wordt gehecht aan de objecten langs de gevel.  

- Terras van Midas in de Rijnstraat neemt een halve rijbaan in beslag waardoor fietsers en voetgangers moeten uitwijken 
naar de andere zijde. Dat is met name gevaarlijk voor fietsers die dan door de goot moeten. 

Hier hee6 op 29 oktober een gesprek plaatsgevonden tussen Tjeerd, Sjoerd(exploitant Midas) en mij. We hebben 
samen gekeken of het terras opgesteld staat volgens vergunning. Ook hebben we afspraken gemaakt dat er 
maatregelen worden getroffen voor het eventueel plaatsen van fietsen tegen het terras aan. De vergunning is 
getoetst en voorzien van verschillende adviezen vanuit veiligheidsdiensten. 

- Hoe gaat de gemeente communiceren met de inwoners over het nieuwe beleid m.b.t. de terrassen? 
Wij hebben hier tot nu toe over geschakeld met het PBW (Tjeerd). Mijn voorstel zou zijn dat we dat via Tjeerd laten 
lopen. Uiteraard zullen we hierover blijven communiceren met het plaQorm.   

- Het opschuiven van een terras, terwijl daar geen vergunning voor is. Het blijkt dat de gemeente dit gedoogd. Hoe kan 
dit en waarom wordt er niet gehandhaafd? 

Dit wordt niet gedoogd, op het moment dat er gedacht wordt aan een overschrijding van een terrasoppervlak kan 
er een melding gemaakt worden. Hier zal onze horecatoezichthouder een controle uitvoeren. 

 
Defensie-eiland. 
 

- Gevaarlijke situaKe voor fietsers op hele Defensie-eiland door dat gebruik wordt gemaakt van stelton platen. Dat is 
diverse malen gemeld en er zijn regelmaKg incidenten. Wanneer komt hier een oplossing voor en welke?  

De gevaarlijke situaRe met de stelconplaten is bekend bij de afdeling openbare ruimte. Er wordt gekeken wanneer 
en op welke manier aanpassing nodig is. Wij zullen de bewoners zelf en het wijkplaQorm op de hoogte brengen als 
er ontwikkelingen zijn.  

 
- Zuid Defensie-eiland; Fietsers rijden met volle snelheid richKng de steiger. Het gaat vaak maar net goed dat fietsers 

niet op de steiger belanden. 
Wij wachten nog op een op de reacRe van de afdeling verkeer. De vraag is wel of gevaarlijk rijgedrag alRjd het 
gevolg is van de inrichRng van de openbare ruimte. We kunnen niet iedere roekeloos gedrag met aanpassingen in 
de openbare ruimte voorkomen. 
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- Waarom mogen er geen bootjes aangelegd worden bij de aanlegsteiger op het Defensie-eiland? 

Dit is het gevolg van een belangenafweging tussen bewoners, wandelaar en eigenaren van deze bootjes. Op deze 
plek is gekozen om de sRjger vrij te houden. Op deze plek speelde ook nog een zogenaamd stedenbouwkundig 
argument. De gemeente wil de relaRe van het eiland met het open water niet onderbreken met aangelegde 
bootjes. Door op deze plek ligplaatsen voor boten te realiseren, zou het openbare ruimtelijke karakter verloren 
gaan. Daarnaast zouden de ligplaatsen vooral van meerwaarde zijn voor de directe botenbeziTers. Vanuit het 
perspecRef van de bewoners die hierop uitkijken of passanten/bezoekers die hier langslopen vond de gemeente de 
‘uitstraling’ op deze plek belangrijker dan ruimte geven voor het aanleggen van booteigenaren. 

 
Gebied rond A.H. / Wagenstraat 
 

Het gebied Wagenstraat is één van de aandachtsgebieden in de ontwikkeling van onze binnenstad. Hier lopen een 
aantal lange termijn wensen en korte termijn aandachtspunten door elkaar. De parkeerplaatsen hebben last van de 
bomen en op een aantal plekken blijven grote plassen water staan na buien.  
Dat vraagt eigenlijk om een aanpassing van de openbare ruimte. Omdat op de lange termijn ook het riool een keer 
aangepakt moet worden en er ook plannen zijn voor nieuwbouw op de plek van de pastorie is het nodig om een 
goed plan voor zowel de korte als de lange termijn te maken. De gemeente is daar momenteel mee bezig. Dat kost 
wel even Rjd omdat er veel belangen en kanten aan een ontwikkelingen op deze plek ziTen. Wij zullen ook via het 
wijkplaQorm, met de inwoners communiceren zodra de planvorming concreter wordt. 

 
Industriestraat. 
 

- Heb je voorrang als je uit de industrieweg komt?  

Het is ons niet helemaal duidelijk welke onduidelijke situaRe hier uitleg behoe6 In het algemeen gelden hier 
natuurlijk de gewone verkeersregels. 

 
- Wat gaat gedaan worden aan de gevaarlijke situaKe in de Rijnstraat?  

Voor de korte termijn staat er geen grote aanpassing van de Rijnstraat gepland. Afgelopen jaar hee6 er een pilot 
gelopen met het afsluiten van de Rijnstraat voor fietsverkeer op zaterdagen en Rjdens evenementen. Die pilot is 
goed bevallen en er wordt nu gekeken hoe we dit permanent kunnen maken voor zaterdagen en feestdagen. Voor 
de lange termijn wordt wel gekeken hoe de Rijnstraat duurzaam veiliger ingericht kan worden. Daarbij wordt 
bijvoorbeeld naar de goot, de plekken van terrassen, vuilniscontainers en de RjdsRppen waarop autoverkeer is 
toegestaan gekeken. Aanpassingen zullen er alRjd in overleg met het wijkplaQorm gebeuren. 

 
Oude brug rich=ng sta=on (Jaap Bijzerwetering 
 

- Wordt er iets gedaan met de inbreng om deze brug weer opnieuw te gebruiken? 
Deze brug is onvoldoende veilig om opnieuw in gebruik te nemen voor verkeer. De verwachRng is dat de brug op 
termijn wordt verwijderd. 

 
KruiForenweg / Centrumring. 
 

- Wat wordt er gedaan met betrekking tot de snelheidscontrole 30 km? Controle snelheid op de binnenring  
De wijkagent reageert als volgt: De poliRe controleert niet op 30km zones. De weg moet nl. zo zijn ingericht dat er 
niet harder dan 30 gereden kan worden en dat is nergens het geval in Woerden. De gemeente is verantwoordelijk 
voor de inrichRng. Ze hebben wel een mobile flitspaal die ze mogen inzeTen. Er kan met de gemeente worden 
overlegd om de paal ook op andere plekken in te zeTen. 

 
Gedempte Binnengracht 
 

- Wanneer is de speelplaats voor kinderen gereed? 
Deze speelplaats is twee weken geleden opnieuw in gebruik genomen. 
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Openbare verlich=ng. 
 

- VerlichKng verminderen is een goed idee in gezapige woonwijken, maar niet in het zeer drukke centrum van Woerden. 
Denk dan m.n. aan sociale en verkeersveiligheid. 

Er is geen sprake van dat er verlichRng verdwijnt in de binnenstad. Er wordt wel gekeken waar er verlichRng 
gedimd kan worden op bepaalde RjdsRppen. Dit zal alleen gebeuren als dit niet ten koste gaat van veiligheid. 

 
Veiligheid en Handhaving (Monitor 2023). 
 

- Als veiligheid en handhaving een zeer belangrijk punt is, is het dan niet netjes dat de betrokken personen verstek laten 
gaan. Er zijn toch wel vervangers? Is dit bewust gebeurd?  

De agent die uitgenodigd was voor deze avond was ziek en hij kon geen vervanger regelen op het laatste moment . 
Ook de poliRe kampt met een capaciteitstekort. Dit is een geval van overmacht. 
InformaRe over het resultaat van de monitor Veiligheid en Leebaarheid 2023 is te vinden op de website van het 
plaQorm. Het betre6 dan de rapportage opgesteld door Dimensus uit Breda en de raadsinformaRebrief die 
besproken is in de raadsvergadering van 2 april 2024. Beide documenten staan op de pagina Over PBW-
>Bewonersbijeenkomsten op de website van het PBW. 

 

WijkplaQorms. 

- Waarom koppel je ‘Denk mee’ niet aan de wijkplaCorms. Dus onderwerpen en reacKes delen en samen werken aan 
wijkgerichte aanpassingen/oplossingen. 

Op dit moment wordt onderzocht, samen met andere plaQorms, wat de status en posiRe kan zijn van plaQorms. De 
website denkmee in Woerden koppelen aan plaQorms zal daar zeker in meegenomen worden. 

- PBW: misschien ook werken met ‘Kjdelijke’ werkgroepen. Dat kost dan per persoon minder (lange) Kjd.  

Hangt ook samen met bovenstaande. We zijn bezig om te onderzoeken wat voor soort plaQorm je kunt zijn, wat 
plaQorms betekenen voor de gemeente en welke er verschillen er tussen plaQorms mogen en kunnen zijn. Ook het 
vrijwilligerstekort zal onderdeel zijn en creaReve oplossingen/ mooie voorbeelden om hiermee om te gaan. 
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RELEVANTE UITKOMSTEN VEILIGHEIDSMONITOR IN TABELVORM 
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